

Møtereferat

Møte: AU Nord

Tid/Sted: Mandag 25. oktober 12.00 – 17.00, Thon hotel polar, Tromsø

Til stede: Bjørn Arne Skoglund, Ola Johansen, Fred Tore Fagereng, Sunniva Skogan (for Bente Børsheim), Sissel H. Johansen, Håvard Knygh, Ragnhild Engan, Merethe Sund og Christer Skreslett, og Magne Trondmo.

Forfall: Bente Børsheim

Kopi til: Varamedlemmer AU, Tor Olav Brandtzæg

Referent: Magne Trondmo

Malvik 01.11.2021

Sak nr.	Emne	Ansvar
---------	------	--------

1	Referat fra forrige AU-møte	
---	------------------------------------	--

Ingen kommentarer til referatet

2	Orientering fra styret	
---	-------------------------------	--

Merethe Sund orienterte fra styremøte og konsernråd 18. – 19. okt

- Industriplanen
- Hovedtrekk 2. tert
- Prior øker markedsandel, Gilde taper.
- Proff – full fart i markedet
- Positiv utvikling i døtre totalt
- Råvaresituasjonen – herunder lager
- Prisutvikling – PGE 1. halvår 2022
- Markedsandeler
- Tilfredshet/medlemsundersøkelse
- Resultatbasert lønn
- Bærekraft

Spørsmål/kommentarer:

- En del av eierne synes nok dette med bærekraft framstår «overdimensjonert». Dette er likevel noe vi må forholde oss til på «alle plan».

3	Orientering fra Konsernråd	
---	-----------------------------------	--

Merethe tok en del i forbindelse med sak 2.

Ola og Bjørn-Arne supplerte

Spørsmål/kommentarer:

- Vi sliter fortsatt med å formidle godt nok til den jevne bonde hva vi holder på med.
- Likevel ikke så mange som ikke leser Nyhetsbrev m.v., og laber oppslutning på eiermøter
- Tror dette skyldes at en god del har tiltro til Nortura
- I f.t. innmelding og frister for endring. Sies at det er 24 t – men mulighet for unntak. Disse unntakene må bonden få vite om.

Magne/
Christer

4 Orientering fra rådgivning/tilførsel

Pga. utfordringer mht. tid utgikk denne saken. Christer skal uansett gi en orientering i selve RU-møtet.

5 Orientering fra fagutvalg og landbruksråd

Håvard (gris):

- Ikke hatt møte siden sist

Fred-Tore (storfe):

- Nedskjæringsforsøk / klassifisering
 - Dersom det fortsatt er «støy» noen steder rundt lengdemåling – så må vi få avholdt møter på disse stedene.
- Begynt på innspill til jordbruksforhandlingene
- Christer er med fast i fagutvalg storfe

Ragnhild (småfe):

- Jobbes med automatisk klassifisering. Har slitt med å få dette til rent teknisk, men har fortsatt et mål om å få dette til. Blir satt i gang nye forskningsprosjekter
- Sesongen 2021
- Mistet en god del produsenter til konkurrent på Østlandet
- Hverdagslam

Sissel (egg):

- Ikke hatt møte siden sist

Bjørn-Arne (NN Landbruksråd):

- Ensilering av tang
- Seminar arktisk landbruk i Tromsø.
 - Også på Teams. Send link til AU

Bjørn-A

6 Forberedelse RU-møtet

AU gikk gjennom programmet for RU-møtet

7 Gruppearbeid – på tvers av kretsene

Vi viderefører jobbingen fra Teamsmøtene med de enkelte gruppene i høstens RU-møte. AU ser for seg å fortsette prosessen også i etterkant.

Bjørn-Arne kommer til å oppfordre gruppene til å forsøke å ta med seg noen av tankene som Lars Kolsrud kommer med i sitt motivasjonsforedrag.

Det er viktig å få fram at **det er mulig** å tjene penger også i Nord-Norge

8 Distriktstilskuddet

Utsettes

9 Hva er status på Nortura Målselv

Merethe og Bjørn-Arne har hatt et møte med Svein Inge Jakobsen.

Det er viktig å stille gode spørsmål til Lars G. Johnsen i RU-møtet.

10 **AU-samling 11. - 12. nov**

AU hadde ingen spesifikke innspill til samlingen

11 **Medlemsundersøkelsen fra i sommer**

Utsatt

12 **Kretsmøtene 2022**

Magne orienterte om at han har laget et utkast til kretsmøteplan, og vil sende denne til kretslederne om kort tid. Det vil også bli avholdt et Teamsmøte med kretslederne.

13 **Eventuelt**

Ingen saker under eventuelt
